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2. Predstavitev programa CRP V4-2024: Reja domačih živali z nadgradnjo dobrobiti živali v 

skladu z družbenimi zahtevami 

3. Pregled trenutnega stanja dela komisije za področje osnutka strokovnih podlag s področja 

dobrobiti kopitarjev 

4. Problematika agresivnih pasem psov 

5. Zaščita in uporaba delovnih živali (policija, vojska) 

6. Stališče do ravnanja z zvermi, ki napadajo govedo in drobnico 

7. Zaščita živali ob usmrtitvi (ob izbruhu kužnih bolezni) 

8. Razno 

 

1. Pregled in potrditev zapisnika četrte seje 

Prisotni ugotavljajo, da SSZŽ ni prejel konsolidirane verzije pravilnika o pogojih za zavetišča, ki 

jo je obljubila UVHVVR v mesecu juliju, zato na to temo ni bilo razprave, sicer se zapisnik 

potrdi. 

 

2. Predstavitev programa CRP V4-2024: Reja domačih živali z nadgradnjo dobrobiti živali v 

skladu z družbenimi zahtevami 

Prof. Dovč je predstavila podroben program CRP-a in povedala da v CRP-u sodelujejo VF, BF, 

KIS in P Ptuj, pri čemer se bo obravnavalo dobrobit vseh vrst rejnih živali, vključno s 

klavnicami in transportom. Izpostavila je obsežnost projekta in nujnost sodelovanja različnih 

branž, tudi nadzora nad stanjem in upoštevanje različnih predlogov, pri čemer se podpira 

kolikor je mogoče široka diskusija in kar se da obsežen pristop k obravnavi posameznih 

segmentov projekta glede na vrste rejnih živali in manipulacijo z njimi. 

 



3. Pregled trenutnega stanja dela komisije za področje osnutka strokovnih podlag s področja 

dobrobiti kopitarjev 

Trenutno se delovna skupina za kopitarje ukvarja z zbiranjem podatkov glede zakonodaje 

drugod po svetu in situacijo na terenu v Sloveniji s čimer bi tuje izkušnje lahko prenesli na 

naše razmere. Trenutno je delovanje skupine na terenu precej otežkočeno zaradi COVID 

situacije, kar se bo nadoknadilo v naslednjem letu. 

 

4. Problematika agresivnih pasem psov 

SSZŽ je obravnaval dopis bralke glede neodgovornih lastnikov psov in zahteve po šolanju 

nevarnih pasem psov. V dopisu je naveden primer napada dveh psov pasme Pitbul na 

manjšega psa. SSZŽ ugotavlja da zakonodaja predvideva šolanje le tistih psov, ki so že 

napadali, predvsem pa vidi problem predvsem v neobvladovanju živali. Prav tako SSZŽ 

ugotavlja pomanjkanje nadzora uradnih veterinarjev, kot tudi razmeroma majhno število 

prijav ugrizov. SSZŽ je sprejel sklep, da se o tej problematiki posvetuje z uradnimi veterinarji, 

ki se jih povabi na sejo. 

 

5. Zaščita in uporaba delovnih živali (policija, vojska) 

SSZŽ je obravnaval e-mail študentke glede uporabe službenih konj na demonstracijah. Gre za 

opozorilo glede zaščite konj in stanja uporabe delovnih živali v Sloveniji. SSZŽ je sprejel sklep, 

da je uporaba policijskih in vojaških konj v Sloveniji uzakonjena, da pa bi lahko opozorili na 

problematiko pretiranega izkoriščanja delovnih živali, ne le konj, temveč tudi psov in drugih 

živali. Na BF se že dalj časa ukvarjajo z raziskavami na to temo, da pa v svetu ni ustreznih 

strokovnih podlag s tega področja. 

 

6. Stališče do ravnanja z zvermi, ki napadajo govedo in drobnico 

SSZŽ ugotavlja da v RS obstajajo različna mnenja glede ubijanja zveri, ki napadajo živali, 

vendar je potrebno širše povprašati strokovno javnost glede te problematike. Iz tega razloga 

se predlaga, da se na sejo SSZŽ povabi strokovnjake s tega področja in nato preuči možnosti. 

Razprava je tekla tudi o možnostih zaščite drobnice pred zvermi z ovratnicami in ustreznimi 

ogradami, kot tudi o etologiji volkov, ki denimo  manj napadajo rogate živali in njihov 

podmladek. 

 

7. Zaščita živali ob usmrtitvi (ob izbruhu kužnih bolezni) 

Sodelujoči so bili enotnega mnenja, da je to izjemen problem, ki ga bo potrebno rešiti v 

prihodnosti. Pri množičnih usmrtitvah prihaja do nenadzorovanega mučenja živali, kar 

zahteva razmislek o humanih oblikah načinov usmrtitve. 

 

8. Razno 

Krajša debata o predebelih živalih 
 

Sestanek zaključen ob 15:00.       
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